

ACTIVESHOP®

INSTRUKCJA UŻYTKOWANIA

Lampka biurkowa UV LED 3W

Model: FX210



Importer:

ACTIVESHOP Sp. z o.o.
ul. Graniczna 8B, bud. DC2A
54-610 Wrocław, Polska
www.activeshop.com.pl
Rev. A/03/2024



Lampka biurkowa UV LED o mocy 3W, idealnie sprawdzi się do pracy z górnymi formami tzw. *dual forms* przy wykonywaniu manicure. Wyposażona w klamrę, która ułatwia montaż praktycznie w każdym miejscu. Dioda LED umożliwia utwardzanie żeli czy lakierów hybrydowych. Dedykowana do utwardzania pojedynczego paznokcia.

Dane techniczne:

Moc	3W
CRI	>80
Napięcie wejściowe	5V
Wymiary	150*280*80*
Długość promieniowania fali UV	395Nm



Max 38mm



Uwagi i Zalecenia:

- Nie można podłączać i odłączać urządzenia mokrymi lub wilgotnymi rękami.
- Nie jest dozwolone używanie urządzenia w pobliżu wanny, umywalki lub innego wilgotnego naczynia.
- Nie jest dozwolone owijanie przewodu zasilającego wokół urządzenia, może to spowodować wadliwe działanie przewodu.
- Nie można modyfikować, rozciągać, nadmiernie wyginać lub skręcać przewodu.
- Nie można umieszczać niczego ciężkiego na przewodzie.
- Nie wolno uderzać i rzucać urządzeniem. Jeżeli urządzenie zostanie uszkodzone w wyniku uderzenia lub upadku, nie można kontynuować jego użytkowania.
- Nie próbuj demontować ani naprawiać sprzętu. W celu naprawy, skontaktuj się z dystrybutorem, od którego sprzęt został zakupiony albo autoryzowanym serwisem.
- Nie pozostawiaj włączonego urządzenia bez nadzoru.

Instrukcja użytkowania:

1. Przymocuj klamrę znajdującą się na dole lampki do płaskiej, stabilnej powierzchni np. blatu biurka czy stołu.
2. Podłącz kabel USB do odpowiedniego portu USB. Nie rób tego mokrymi lub wilgotnymi rękami.
3. Włącz lampkę naciskając na przycisk „Włącz/Wyłącz”.



4. Podłóż palec pod światło lampki, aby utwardzić produkt nałożony na paznokieć.
5. Po skończonej pracy wyłącz lampkę przyciskiem „Włącz/Wyłącz”, odłącz urządzenie od portu USB i odepnij klamrę.

ŚRODKI BEZPIECZEŃSTWA

1. Nie wolno rozmontowywać urządzenia ani podejmować prób stosowania dla innych celów niż wskazane w niniejszej instrukcji obsługi. Wszelkie prace serwisowe i naprawy musi wykonywać wyłącznie pracownik autoryzowanego serwisu (firma ACTIVESHOP Sp. z o.o.).
2. Nie wolno instalować ani obsługiwać urządzenia w pobliżu płynów, mokrych miejsc lub mokrymi rękami –tak, aby żadne płyny nie dostały się do urządzenia.
3. Należy natychmiast wyjąć kabel USB z portu USB i skontaktować się z autoryzowanym serwisem świadczonym przez firmę ACTIVESHOP Sp. z o.o. w następujących przypadkach:
 - a) płyn dostał się do urządzenia, b) urządzenie wydziela dziwny zapach, dym lub wydaje dziwne dźwięki, c) przewód zasilający został uszkodzony, d) urządzenie zostało przewrócone lub uszkodzono jego obudowę.
4. Nie wolno kłaść żadnych przedmiotów na kablach. Nie należy instalować urządzenia w miejscach, gdzie ktoś może nadepnąć na przewód zasilający.
5. Dla celów bezpieczeństwa należy wyjąć kabel USB z portu USB po każdorazowo po zakończeniu pracy z urządzeniem.
6. Nie wolno wkładać niczego do otworu w urządzeniu. W przypadku, gdy obcy przedmiot dostanie się do otworu należy wyjąć przewód z gniazdka i skontaktować się z dystrybutorem lub producentem.
7. Nie wolno umieszczać urządzenia na niestabilnym wózku, półce lub pojeździe. W razie upadku urządzenie może ulec uszkodzeniu.
8. W celu zagwarantowania ustalonego okresu przydatności urządzenia zaleca się zachować odstęp jednej minuty przed powtórным naciśnięciem przycisku zasilania (między włączeniem, a wyłączeniem i odwrotnie).
9. Zasilanie musi być zgodne ze specyfikacją umieszczoną na tabliczce znamionowej. W przeciwnym razie istnieje ryzyko niepoprawnego działania urządzenia jego uszkodzenia, a nawet spalenia.

UWAGA:

1. W przypadku uszkodzenia przewodu zasilania lub innych awarii, należy skontaktować się z autoryzowanym serwisem –pozwoli to uniknąć zagrożenia.
2. Niniejsze urządzenie może być użytkowane przez dzieci w wieku co najmniej 8 lat i przez osoby o

obniżonych możliwości fizycznych, umysłowych i osoby o braku doświadczenia i znajomości sprzętu, jeżeli zapewniony zostanie nadzór lub instruktaż odnośnie do użytkowania sprzętu w bezpieczny sposób, tak aby związane z tym zagrożenia były zrozumiałe.

3. Urządzenie nie jest przeznaczone do zabawy przez dzieci. Nie wolno pozwalać dzieciom na zabawę z urządzeniem.

4. Nie pozostawiać urządzenia bez nadzoru, gdy dzieci lub osoby nie posiadające wystarczającej wiedzy w zakresie używania urządzenia znajdują się w jego pobliżu.

5. Niniejsze urządzenie elektryczne nie jest zabawką. Nieprawidłowe użycie lub kontakt z urządzeniem elektrycznym może stanowić ryzyko utraty zdrowia lub doprowadzić do śmierci, dlatego też urządzenie należy używać i przechowywać poza zasięgiem dzieci.

UTYLIZACJA URZĄDZENIA



Zużyte urządzenia elektryczne, oprzyrządowanie i opakowania należy przekazywać do ośrodków powtórnego przetwarzania surowców zgodnie z zasadami ochrony środowiska naturalnego. Urządzeń elektrycznych nie należy wrzucać do pojemników z odpadami domowymi. Należy postępować zgodnie z zasadami dotyczącymi wyrzucania tego typu sprzętu. W celu ochrony środowiska naturalnego zgodnie z dyrektywą 2012/19/WE dotyczącej zużytych urządzeń elektrycznych i elektronicznych zużyte urządzenia elektryczne należy zbierać oddzielnie, a następnie przekazywać do punktów zbiórki

zużytego sprzętu elektronicznego i elektrycznego.

Pod koniec użyteczności, a także stare urządzenia zawierają pełnowartościowe elementy nadające się do recyklingu, dlatego należy przekazać je do ponownego przetworzenia. Dlatego należy je przekazywać do odpowiednich punktów zbiórki, jak również można je również przekazywać do Firmy ACTIVESHOP Sp. z o.o.

PRZECHOWYWANIE I TRANSPORT

Urządzenie powinno być transportowane temperaturze w zakresie od (-) 20 °C do (+) 50 °C wyłącznie w oryginalnym opakowaniu. Należy przechowywać urządzenie w dobrze wentylowanym i wilgotności względnej nie większej niż 75%. Temperatura eksploatacji od (+) 10 °C do (+) 40 °C. Podczas procesów magazynowania i transportu, nie można rzucać i upuszczać urządzenia, narażać na działanie wstrząsów mechanicznych lub czynników atmosferycznych.

ACTIVESHOP[®]

USER MANUAL

UV LED Desk lamp 3W

Model: FX210



Importer:

ACTIVESHOP Sp. z o.o.
ul. Graniczna 8B, bud. DC2A
54-610 Wrocław, Polska
www.activeshop.com.pl
Rev. A/03/2024



UV LED Desk lamp 3W, perfect for working with dual forms when performing manicure. Equipped with a clip, which makes the installation much easier. The LED allows you to cure gels or hybrid nail polishes. Dedicated to curing a single nail.

Technical data:

Power	3W
CRI	>80
Input voltage	5V
Measurements	150*280*80*
UV light wave length	395Nm



Max 38mm



Remarks and recommendations:

- Do not connect and disconnect the device with wet or damp hands.
- Using the device near a bathtub, sink or other wet vessel is not allowed.
- It is not allowed to wrap the power cord around the device, this may cause the cord malfunctions.
- The cord must not be modified, stretched, excessively bent or twisted.
- Nothing heavy may be placed on the cord.
- Do not hit or throw the device. If the device is damaged by impact or falling, you cannot continue to use it.
- Do not attempt to disassemble or repair the equipment. For repairs, contact the distributor from whom the equipment was purchased or an authorized service center.
- Do not leave the turned-on device unattended.

USER MANUAL:

1. Attach the clip to the stable surface, such as a desktop or a table.
- 2 Plug the USB cable into the appropriate USB port. Do not do it with wet or damp hands.
3. Turn on the light by pressing the "On/Off" button.



4. Place your finger under the light of the lamp to cure the product placed on the nail.

5. When finished, turn off the lamp with the "On/Off" button, unplug the device from the USB port and detach the clip.

SECURITY MEASURES

1. Do not disassemble the device or attempt to use it for purposes other than those indicated in this user manual. All service and repairs must be performed only by an employee of an authorized service (ACTIVESHOP Sp. z o.o.).

2. Do not install or operate the device near liquids, wet areas or with wet hands – so that no liquids get into the device.

3. Immediately remove the cable from the USB port and contact the authorized service provided by ACTIVESHOP Sp. z o.o. in the following cases:

a) liquid has entered the device, b) the device emits a strange smell, smoke or makes strange sounds, c) the power cord has been damaged, d) the device has been overturned or its housing has been damaged.

4. Do not put any objects on cables. Do not install the device in places where someone may step on the power cord.

5. For safety purposes, remove the cable from the USB port each time you finish working with the device.

6. Do not insert anything into the hole in the device. If a foreign object gets into the hole, remove the cable from the socket and contact the distributor or manufacturer.

7. Do not place the device on an unstable trolley, shelf or vehicle. If the device falls, the device may be damaged.

8. In order to guarantee the set shelf life of the device, it is recommended to keep an interval of one minute before pressing the power button again (between switching on and off and vice versa).

9. The power supply shall comply with the specification on the data plate. Otherwise, there is a risk of incorrect operation of the device, its damage or even burning.

REMARK:

1. In case of damage to the power cord or other failures, contact an authorized service center – this will avoid the danger.

2. This device may be used by children of at least 8 years of age and by persons with physical, mental and inexperienced and unfamiliar abilities if supervision or instruction is provided on the safe use of the equipment so that the risks involved are understood.

3. The device is not intended for play by children. Do not allow children to play with the device.

4. Do not leave the device unattended when children or persons who do not have sufficient knowledge of the use of the device are in the vicinity of the device.

5. This electrical appliance is not a toy. Improper use or contact with electrical appliances may pose a risk of loss of health or lead to death, so use and keep the device out of the reach of children.

DISPOSAL OF THE DEVICE



Waste electrical equipment, tooling and packaging should be sent to raw material recycling centers in accordance with environmental protection rules. Electrical appliances should not be disposed of in household waste containers. Follow the rules for disposing of this type of equipment. In order to protect the environment in accordance with Directive 2012/19/EC on waste electrical and electronic equipment, waste electrical equipment should be collected separately and then handed over to collection points for waste electronic and electrical equipment.

At the end of their usefulness, as well as old devices contain full-fledged recyclable elements, so they should be handed over for recycling. Therefore, they should be forwarded to the appropriate collection points, as well as they can also be transferred to ACTIVESHOP Sp. z o.o.

STORAGE AND TRANSPORT

The device should be transported at a temperature between (-) 20 °C and (+) 50 °C only in its original packaging. Store the device in a well-ventilated room and a relative humidity of not more than 75%. Operating temperature from (+) 10 °C to (+) 40 °C. During storage and transport processes, the device must not be thrown and dropped, subjected to mechanical shock or weathering.

ACTIVESHOP®

GEBRAUCHSANWEISUNG

UV-LED-Tischlampe 3W

Modell: FX210



Importeur:

ACTIVESHOP Sp. z o.o.
ul. Graniczna 8b, bud. DC2A
54-610 Wrocław, Polen
www.activeshop.com.pl
Rev. A 03/2024



Eine 3-W-UV-LED-Tischlampe, ideal für die Behandlung mit oberen Formen (*dual forms*) bei der Maniküre. Ausgestattet mit einer Klammer, die es einfach, praktisch überall zu montieren macht. Die LED ermöglicht das Aushärten von Gelen oder Hybridlacken. Geeignet für die Aushärtung eines einzelnen Nagels.

Technische Daten

Stärke	3W
CRI	>80
Eingangsspannung	5V
Abmessungen	150*280*80*
UV-Wellenlänge	395Nm



Max 38mm



Bemerkungen und Empfehlungen:

- Das Gerät darf nicht mit nassen oder feuchten Händen angeschlossen oder abgezogen werden.
- Das Gerät darf nicht in der Nähe einer Badewanne, eines Waschbeckens oder eines anderen nassen Gefäßes verwendet werden.
- Das Netzkabel darf nicht um das Gerät gewickelt werden, da dies zu Fehlfunktionen des Kabels führen kann.
- Das Kabel darf nicht verändert, gedehnt, übermäßig gebogen oder verdreht werden.
- Es darf nichts Schweres auf das Kabel gelegt werden.
- Das Gerät darf nicht gestoßen oder geworfen werden. Wenn das Gerät durch Stöße oder Stürze beschädigt wird, dürfen Sie es nicht weiter benutzen.
- Versuchen Sie nicht, das Gerät zu zerlegen oder zu reparieren. Wenden Sie sich für Reparaturen an den Händler, bei dem Sie das Gerät erworben haben, oder an ein autorisiertes Kundendienstzentrum.
- Lassen Sie das Gerät nicht unbeaufsichtigt eingeschaltet.

Gebrauchsanweisung:

1. Befestigen Sie die Klemme an einer flachen, stabilen Oberfläche, z. B. einem Schreibtisch oder einer Tischplatte.
2. Stecken Sie das USB-Kabel in einen geeigneten USB-Anschluss. Tun Sie dies nicht mit nassen oder feuchten Händen. 3.
3. Schalten Sie die Leuchte ein, indem Sie die Taste "On/Off" drücken.



4. Legen Sie Ihren Finger unter das Licht der Lampe, um das auf den Nagel aufgetragene Produkt auszuhärten.

5. Wenn Sie fertig sind, schalten Sie die Lampe mit der "On/Off"-Taste aus, trennen Sie das Gerät vom USB-Anschluss und nehmen Sie die Klemme ab.

SICHERHEITSMASSNAHMEN

1. Zerlegen Sie das Gerät nicht und versuchen Sie nicht, es für andere als die in dieser Bedienungsanleitung angegebenen Zwecke zu verwenden. Alle Wartungs- und Reparaturarbeiten dürfen nur von einem Mitarbeiter eines autorisierten Dienstes (ACTIVESHOP Sp. z o.o.) durchgeführt werden.

2. Installieren oder betreiben Sie das Gerät nicht in der Nähe von Flüssigkeiten, nassen Bereichen oder mit nassen Händen – damit keine Flüssigkeiten in das Gerät gelangen.

3. Ziehen Sie sofort das USB-Kabel aus dem USB-Anschluss und wenden Sie sich in den folgenden Fällen an den autorisierten Kundendienst von ACTIVESHOP Sp. z o.o.:

a) Flüssigkeit in das Gerät eingedrungen ist, b) das Gerät einen seltsamen Geruch, Rauch oder seltsame Geräusche von sich gibt, c) das Netzkabel beschädigt wurde, d) das Gerät umgekippt ist oder sein Gehäuse beschädigt wurde.

4. Legen Sie keine Gegenstände auf Kabel. Installieren Sie das Gerät nicht an Orten, an denen jemand auf das Netzkabel treten könnte.

5. Ziehen Sie aus Sicherheitsgründen jedes Mal das USB-Kabel aus dem USB-Anschluss, wenn Sie mit der Arbeit am Gerät fertig sind.

6. Stecken Sie nichts in das Loch im Gerät. Wenn ein Fremdkörper in das Loch gelangt, ziehen Sie das Kabel aus der Steckdose und wenden Sie sich an den Händler oder Hersteller.

7. Stellen Sie das Gerät nicht auf einen instabilen Wagen, ein Regal oder ein Fahrzeug. Wenn das Gerät herunterfällt, kann das Gerät beschädigt werden.

8. Um die eingestellte Haltbarkeit des Geräts zu gewährleisten, wird empfohlen, ein Intervall von einer Minute einzuhalten, bevor der Netzschalter erneut gedrückt wird (zwischen Ein- und Ausschalten und umgekehrt).

9. Das Netzteil muss den Angaben auf dem Typenschild entsprechen. Andernfalls besteht die Gefahr einer Fehlbedienung des Geräts, seiner Beschädigung oder sogar Verbrennung.

BEMERKUNG:

1. Wenden Sie sich im Falle einer Beschädigung des Netzkabels oder anderer Ausfälle an ein autorisiertes Servicecenter – so wird die Gefahr vermieden.

2. Dieses Gerät darf von Kindern ab 8 Jahren und von Personen mit körperlichen, geistigen und unerfahrenen und unbekannten Fähigkeiten verwendet werden, wenn die sichere Verwendung des Geräts beaufsichtigt oder unterwiesen wird, damit die damit verbundenen Risiken verstanden werden.

3. Das Gerät ist nicht für das Spielen durch Kinder bestimmt. Lassen Sie Kinder nicht mit dem Gerät spielen.

4. Lassen Sie das Gerät nicht unbeaufsichtigt, wenn sich Kinder oder Personen, die nicht über ausreichende Kenntnisse im Umgang mit dem Gerät verfügen, in der Nähe des Geräts aufhalten.

5. Dieses Elektrogerät ist kein Spielzeug. Unsachgemäßer Gebrauch oder Kontakt mit Elektrogeräten kann ein Risiko für den Verlust der Gesundheit oder den Tod darstellen, daher sollten Sie das Gerät außerhalb der Reichweite von Kindern verwenden und aufbewahren.



ENTSORGUNG DES GERÄTES

Elektroaltgeräte, Werkzeuge und Verpackungen sollten in Übereinstimmung mit den Umweltschutzvorschriften an Rohstoffrecyclingzentren geschickt werden. Elektrogeräte sollten nicht im Hausmüll entsorgt werden. Befolgen Sie die Regeln für die Entsorgung dieser Art von Geräten. Um die Umwelt gemäß der Richtlinie 2012/19/EG über Elektro- und Elektronik-Altgeräte zu schützen, sollten Elektroaltgeräte getrennt gesammelt und anschließend an Sammelstellen für Elektro- und Elektronik-Altgeräte abgegeben

werden.

Am Ende ihres Nutzens enthalten Altgeräte vollwertige recycelbare Elemente, daher sollten sie dem Recycling übergeben werden. Daher sollten sie an die entsprechenden Sammelstellen weitergeleitet werden, sowie können sie auch an ACTIVESHOP Sp. z o.o. übergeben werden.

LAGERUNG UND TRANSPORT

Das Gerät sollte bei einer Temperatur zwischen (-) 20 °C und (+) 50 °C nur in der Originalverpackung transportiert werden. Lagern Sie das Gerät in einem gut belüfteten Raum und einer relativen Luftfeuchtigkeit von nicht mehr als 75%. Betriebstemperatur von (+) 10 °C bis (+) 40 °C. Während der Lagerung und des Transports darf das Gerät nicht geworfen und fallen gelassen werden, mechanischen Stößen oder Witterungseinflüssen ausgesetzt werden.